
Møtereferat AK-møte
26/10-2023
Til stede: Trond, Liv Inger, Hanne, Renate, Bjørn, Stig, Nils Bjarne

Terminliste:
Manglet 1SL renn i første utkast av terminlisten for å følge reglementet for kvallik.
Foreslått 25/2 SL i Ørsta, Puljekvallik og SBM.
Kretsmesterskap: SG 21/1 (første renn) Bjorli, SSL 10/2 Tusten, SL 27/1 Stranda

Det ble kommentert at det er feil å prioritere samarbeid med Trøndelag fremfor å prioritere arrangement sør i 
egen krets. 
Det ble derfor fore- og fastslått at Stordal (SSL 16/3) og Ørsta (SL 25/2) arrangerer sine faste renn, kontra lokale 
rekrutteringsrenn slik forslaget var satt opp. Disse settes som tellende renn i SBM-cup og puljekvalifiseringer. 
Hanne endrer antall tellende renn i vårt reglement til HL, Trond endrer terminliste. En utfordring vi har i hele 
kretsen er å inkludere deltagere i de godt besøkte lokale barnerennene inn i kretsrennene.

Status FIS Renn:
Starter, tidtaker og rennsjef er OK. 
Det ble nevnt at det er viktig med fornying i arrangørstab. 
Økonomisk gikk FIS rennene sist ca 35000 kr i overskudd. Normalt 60000kr i overskudd ved gode 
deltakerantall.
Det ble diskutert en fordeling av overskudd fra rennene og hva pengene skal brukes til. De kan dekke opphold, 
gå til FIS-løpere med foreldre som stiller på dugnad, gå til klubber som stiller med dugnadsinnsats, etc.

• Innspill om hvordan midlene skal brukes til må tenkes over til neste AK møte.

Samlingsdatoer:
18-19/11 Bjorli
24-26/11 Bjorli
13-16/12 Bjorli (Fis-renn)
Samlingsplan må sjekkes opp mot skisenter. Det ble nevnt at Kai kanskje legger kabalen for traseer i vinter, men 
dette er ikke bekreftet.

Evt:
Det må undersøkes med Kai ang innsats fra Oppdal på FIS-renn. Dato for neste møte er 16/11 kl 19.00. Trond 
sender ut link. 

Referent: Nils Bjarne


